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Referat styremøte 4.sept 2012 

 

Til stede: Jarle Aarhus,  Bjørn Mølland, Øystein Skisland, Torgeir Jåtun, Helge Omdal, 
Henry Øvland, Gry K. Vatnedalen 

 
 
 

Sak 19-12. Gjennomgang av oppgaver fra forrige møte. 
Skiltene vedr toalett er ikke satt opp. Disse kommer på plass igjen før vår-starten. 
Testbenken dropper vi. Den har vært prøvd av andre skyttere/lag, og den anbefales 
ikke. Åpningen av hallen blir en felles greie for både håndball, skytterlaget, pistol og 
styrke. Vi legger fremdeles opp til en konkurranse med premier. 
 

Sak 20-12. Gjennomgang av det som har skjedd med ny 15m og dugnad i forbindelse 
med denne. 

Hallen er klar til å begynne dugnadsjobbingen nå, og liste for dette blir lagt ut på 
hjemmesiden vår.  

 
Sak 21-12. Medlemskontingent: Skal vi utarbeide statutter for æresmedlemmer? 

Det har ikke vært nedskrevet statutter i laget vedr varige æresmedlemmer. JAA 

sjekker med Styrvoll skytterlag hva slags kriterier de bruker. BM sjekker hva slags 

diplomer Logomotivet kan lage vedr æresmedlemmer.  

Sak 22-12. Høst dugnad: Hva blir gjort på stemtjønn og eventuelt i ny hall. 
Liste legges ut på hjemmesiden vår. Dugnaden i hallen deles inn i forskjellige fag:  
Tømring, Maling, Elektro, Stålarbeider. Dugnad i hallen starter i uke 37. Stemtjønn 
dugnaden tas før vinteren kommer og besørges av ungdomsgruppa. Alle feltskivene 
skal inn på 300m, ei takrenne skal fikses, sandsekker skal ut på 100m, søppel skal bort. 
Datautstyret skal pakkes ned for vinteren. Rør fra vask på kjøkkenet og ut skal 
monteres. 

 
Sak 23-12. Banestevne, fremtidige medaljer, hva gjør vi? 

Vi går over til å bruke Brødrene Lohne i Bergen. GKV sjekker priser på to stk 
medaljer og bestiller opp til årets stevne og også til neste års 1.mai stevne.  

 
Sak 24-12. Åpning av ny bane. Skal vi lage en komite? 
 Tas opp på neste styremøte 
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Sak 25-12. Skal vi være med på å arrangere 17.mai i 2013? 
Skal/skal ikke. Spørsmålet tas opp på årsmøte. Står om 25-40.000 kroner. Det må 
lages et budsjett . JAA sender forespørsel til kulturkonsulenten vedr antall mann som 
det påregnes å stille med. 
 

Sak 26-12. Hvilke stevner skal vi arrangere og når i 2012/ 2013? 
Terminlistemøte på Gunders torsdag 13.september kl 1815. JAA og TJ går. Vi går for 
å si ja til samlagsstevne i januar-13, samt et feltstevne. Karusell før jul tør vi ikke satse 
på før vi vet anlegget er i boks. 
 

Sak 27-12. Eventuelt 
- Sms utgifter på fellesutsendinger vedr stevnepåmeldinger og annen info, bør 

refunderes til telefoneier. Beløp ikke satt. 
- Fellesfest for skytterne blir ikke på denne siden av jul. Det diskuteres videre på 

neste møte. 
- En del av våre skyttere har ikke betalt medlemsavgiften for inneværende år! 

 
 
Ref Gry K. Vatnedalen  


